
Protokół Nr XXXI/2013
z sesji Rady Gminy Barciany

z dnia 14 czerwca 2013 r.
 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XXXI sesję Rady 
Gminy  Barciany.  Powitała  zaproszonych  gości:  Wójta  Gminy  Barciany  –  Ryszarda  Kozyrę, 
Skarbnika – Marię  Pyrcz,  Sekretarza Gminy –Annę Tereszko, aplikanta radcowskiego Dariusza 
Bączka,  Dyrektorów  Szkół,  Dyrektorkę  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Kierownika  Gminnego 
Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  Sołtysów,  Funkcjonariusza  Straży  Granicznej  oraz  Prezesa 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Drogoszach. Powitała również radnych. Powiedziała, że na sesji nie 
ma  radnego  Roberta  Gastołka,  który  uczestniczy  w  szkoleniu.  Dodała,  że  swoją  nieobecność 
uzasadniała Pani Dyrektor z Mołtajn, która wykonuje pilne sprawy służbowe. Na podstawie listy 
obecności stwierdziła prawomocność obrad – 14 obecnych radnych.

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że kolejnym 
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Hansi Jurgena Maleckiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że protokół z 
XXX sesji był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy są uwagi do treści protokołu.  
Uwag nie zgłoszono. Zapytała następnie, kto jest za przyjęciem protokołu. W głosowaniu jawnym 
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poinformowała, że wpłynął 
wniosek Wójta Gminy Barciany  o wycofanie z porządku obrad XXXI sesji Rady Gminy projektu 
uchwały  zmieniającej Uchwałę Nr XXX/198/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 29 maja 2013roku 
w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy 
Barciany na lata 2013-2024 oraz o wprowadzenie do porządku obrad XXXI sesji Rady Gminy jako 
pkt 7 projektu uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania „Przebudowy nawierzchni drogi powiatowej 1717N w miejscowości Suchawa”. 
Odczytała następnie ten wniosek, a następnie poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
wniosek został przyjęty 14 głosami za.

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z  XXX sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między   
    sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7.  Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na 
realizację zadania „Przebudowy nawierzchni drogi powiatowej 1717N w miejscowości Suchawa”. 
8. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/199/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 29 maja 
2013r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013rok.  
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9. Projekt  uchwały w sprawie  zmian  w uchwale  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy  Barciany na lata 2013-2029.
10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013rok.              
11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Wnioski mieszkańców. 
14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie obrad.

Ad  5. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła 
o przedstawienie informacji Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza 
o wykonaniu uchwał Rady.  

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy 
i wykonaniu uchwał  (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za  złożoną 
informację. Następnie nawiązała do uroczystości, która odbyła się 8 czerwca na terenie Gminy – w 
Drogoszach. Powiedziała, że to było potrójne święto, ponieważ tego dnia odbyły się Powiatowe 
Obchody Dnia  Strażaka,  a  także  jednostka  Ochotniczej  Straży Pożarnej  w Drogoszach  została 
włączona do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego. Ponadto OSP w Drogoszach obchodziła 
60-lecie  powstania.  Powiedziała,  że  radni  byli  fundatorami  sztandaru,  dlatego  też  na  jej  ręce 
wpłynęły podziękowania. Dodała, że na dzisiejsze posiedzenie sesji zaprosiła Pana Henryka Sznipa 
-  Prezesa  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Drogoszach.  Złożyła  na  jego  ręce  gratulacje  oraz 
przekazała list gratulacyjny.  

Prezes  Ochotniczej Straży Pożarnej w Drogoszach – Pan Henryk Sznip w imieniu swoim, a także 
strażaków z OSP Drogosze, podziękował za wpłaty na sztandar oraz pracownikom Urzędu Gminy 
za pomoc.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  przypomniała,  że radna z 
Jolanta Koryga była bardzo zaangażowana w zbiórkę pieniędzy do ufundowania sztandaru.

Ad 6. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie 
interpelacji i zapytań Radnych.

Radna Eugenia Gbur poprosiła o interwencje w Powiecie w sprawie drogi Barciany – Mołtajny. 
Stan nawierzchni tej drogi jest zły, pobocza są zarośnięte wysoką trawą i krzewami.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy- Zbigniew Stankiewicz zgłosił  sprawę przepustu w Windzie. 
Powiedział,  że przepust naprawiany był  7-8 razy.  Ekipa naprawiająca przywiozła ostatnio masę 
bitumiczną i zalała nią asfalt, ale wszystko wraz z opadami deszczu popłynęło do stawu. Działania 
te są bezskuteczne.

Radny Andrzej Fedczak zgłosił interpelację w sprawie drogi gminnej Asuny- Duje. Powiedział, że 
na tej drodze są dziury po zimie. Pobocza są niewykoszone, a droga jest wąska i niebezpieczna. 
Zgłosił także sprawę wykaszania trawy w sołectwach. Do tej pory w Asunach raz wykaszano trawę 
w ciągu 1 dnia i było to raczej marnie zrobione.

Ad  7.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że 
kolejnym  punktem  obrad  sesji  jest  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej 
Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania  „Przebudowy  nawierzchni  drogi  powiatowej 
1717N w miejscowości  Suchawa”.  Poprosiła  Sekretarza  Gminy o przedstawienie  tego projektu 
uchwały.
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Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania  „Przebudowy  nawierzchni  drogi 
powiatowej 1717N w miejscowości Suchawa”. Powiedziała, że środki na przebudowę tej drogi są 
zabezpieczone w budżecie gminy i jest to kwota 300 tys zł. W związku z tym, że dofinansowanie 
inwestycji  wynosić  będzie  100  tys,  to  pozostałe  środki  zostaną  przeznaczone  na  doposażenie 
ZGKiM.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki wyraził swoje stanowisko, jeżeli chodzi 
o dofinansowania inwestycji Powiatu. Dodał, że każda instytucja powinna być odpowiedzialna za 
nałożone zadania. Powiedział, że jeżeli chodzi o tę drogę, to jest za tym, aby tę drogę skończyć. Na 
drogę w Suchawie Rada Gminy była  gotowa wyasygnować 300 tys  zł  pomocy.  Wyraził  swoje 
zdanie, że jest to niegospodarność ze strony Powiatu, bo można było skończyć tę drogę.

Więcej pytań nie zgłoszono, w związku z czym Przewodnicząca Rady  poprosiła o przedstawienie 
wyników opiniowania projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty Kultury,  Sportu i  Spraw Socjalnych – Anna Witkowska -   7 
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Eugenia 
Gbur- 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt tej uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z brakiem pytań 
odczytała  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania  „Przebudowy  nawierzchni  drogi  powiatowej  1717N  w 
miejscowości  Suchawa”   i  poddała  go  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  14  radnych 
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących nie było ( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu ).

Ad 8. Następnie  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
Skarbnik Gminy o omówienie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/199/2013 Rady 
Gminy Barciany z dnia 29 maja 2013r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013rok.  

Skarbnik  Gminy  –  Maria  Pyrcz  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr 
XXX/199/2013 z 29 maja br. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013r. Powiedziała, że treści 
projektów uchwał zostały uzgodnione z Regionalną Izbą Obrachunkową w Olsztynie.  Omówiła 
następnie proponowane zapisy – w § 1 zmiany dotyczą w „planowanych wydatkach inwestycyjnych 
rocznych – poszczególnych źródłach finansowania – dochody własne jst, kredyty i pożyczki, środki 
pochodzące z innych źródeł  ”;  § 2 – błędnie wstawiono kwotę na sfinansowanie planowanego 
deficytu  budżetu;  §  3  –  spłata  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  z  tyt.  emisji  papierów 
wartościowych  oraz  zaciągniętych  pożyczek  i  kredytów  –  od  kwoty  3.382.750,96  nie  odjęto 
620.493,06 – wolne środki, po zmianach kwota 2.762.257,90 zł.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za omówienie. Zapytała, czy są pytania do projektu tej 
uchwały. Pytań nie zgłoszono, w związku z czym Przewodnicząca Rady  poprosiła o przedstawienie 
wyników opiniowania projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
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pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty Kultury,  Sportu i  Spraw Socjalnych – Anna Witkowska -   7 
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Eugenia 
Gbur- 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt tej uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z brakiem pytań 
odczytała treść projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/199/2013 Rady Gminy Barciany z 
dnia 29 maja 2013r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok i poddała go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i 
wstrzymujących nie było ( uchwała stanowi załącznik do protokołu ).

Ad  9  –  10.  Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas 
poprosiła Skarbnik Gminy o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Barciany na lata 2013-2029 oraz projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013rok.              

Skarbnik Gminy omówiła projekt  uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy   Barciany  na  lata  2013-2029.  Powiedziała,  że  po 
uzgodnieniu z Regionalną Izbą Obrachunkową w Olsztynie projekt uchwały zmieniającą uchwałę 
Nr XXX/198/2013 powinien znaleźć się z projekcie uchwały w sprawie zmian WPF. Przedstawiła 
proponowane zmiany: w § 1 pkt 1 i 2 błędnie wstawiono w roku 2012 kwotę 159.768,78 zł w poz.  
14.3 oraz 14.3.1 zamiast w poz. 14.2 oraz w roku 2013 powinna być ta kwota w poz. 14.3 i 14.3.1. 
Kwota  dotyczy  nieopłaconych  zobowiązań  ZGKiM  z  bieżącej  działalności  (faktury),  których 
upłynął termin płatności. Zadanie „Budowa muszli koncertowej w Barcianach”  mylnie wstawiono 
rok 2013 zamiast 2014.

Z kolei  Skarbnik Gminy przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 
2013r. W pierwszej kolejności omówiła dochody. Powiedziała, że nie wpłynie dotacja celowa na 
drogi gminne z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na drogę Gęsiki-Bobrowo w kwocie 125 tys  
zł. Po stronie wydatków zmniejszono o kwotę 125 tys zł drogi publiczne, wydatki inwestycyjne.  
Dodano kwotę 62.500 zł na zakup materiałów i wyposażenia z zadania przebudowa drogi Gęsiki – 
Bobrowo wydatki inwestycyjne. Zwiększono wydatki w oświacie o kwotę 34.995 zł rozdział 80101 
zakup  materiałów  i  wyposażenia  dokonując  zmniejszenia  tej  kwoty  w  rozdziałach 
80101,80110,80148,85401  z  dodatkowego  wynagrodzenia  rocznego.  Zwiększono  w  rozdziale 
75095  pozostała  działalność  kwotę  41.328  zł  na  dokumentację  techniczną  „Przebudowa 
oczyszczalni ścieków Frączkowo etap I” zmniejszając zadania inwestycyjne majątkowe zał nr 3a. 
Zmiany  w  rozdziale  80113  dowóz  uczniów  z  §  4210  zakup  materiałów  i  wyposażenia  (olej 
napędowy) na § 4300 zakup usług pozostałych (na bilety miesięczne -transport Veolia). Ponadto 
Skarbnik Gminy powiedziała, że w związku z ubieganiem się o kredyt przeanalizowano sytuację 
finansową  gminy.  WPF  dopuściła  zwiększenie  limitów  zobowiązań  na  spłatę  wcześniej 
zaciągniętych pożyczek  i  kredytów-  o  kwotę  309.508,04 zł  oraz  wolne  środki  620.493,06 zł  i  
doplanowanie  rat  kapitałowych  -157.406,90  zł  razem  1.087.408,00  zł  –  spłata  3  kredytów 
bankowych  2  w  BOŚ  i  WFOŚ.  Dodała,  że  łącznie  Gmina  ubiega  się  o  kredyt  w  wysokości  
6.264.272,69 zł na 15 lat – sfinansowanie planowanego deficytu § 3 pkt 2- 3.192.506,75 zł i spłatę  
wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów pkt 3 - 3.071.765,94 zł.        

Przewodnicząca  Rady  Gminy  zapytała, czy  są  pytania  do  treści  projektów  uchwał.  Pytań  nie 
zgłoszono, w związku z czym Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie wyników głosowania w obrębie poszczególnych Komisji – w pierwszej kolejności 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej.     
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Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian 
w budżecie.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty Kultury,  Sportu i  Spraw Socjalnych – Anna Witkowska -   7 
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie 
Finansowej oraz zmian w budżecie.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Eugenia 
Gbur-  5  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  zmian  w  Wieloletniej 
Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z brakiem pytań 
odczytała treść projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  Gminy Barciany  na  lata  2013-2029  i  poddała  go  pod  głosowanie.  W 
głosowaniu  jawnym 14  radnych  głosowało  za  przyjęciem projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i 
wstrzymujących nie było ( uchwała stanowi załącznik do protokołu ).

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok  i poddała go pod głosowanie. W 
głosowaniu  jawnym 14  radnych  głosowało  za  przyjęciem projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i 
wstrzymujących nie było ( uchwała stanowi załącznik do protokołu ).

Ad 11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca Rady Gminy  – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas poprosiła  Wójta  Gminy o 
udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelację  radnej  Eugenii  Gbur. 
Powiedział, że interpelacja w sprawie drogi Barciany- Mołtajny zostanie przekazana do Zarządu 
Dróg Powiatowych w Kętrzynie.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  udzielił  następnie  odpowiedzi  na  interpelację 
Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Zbigniewa  Stankiewicza.  Powiedział,  że  rozmawiał  w 
Zarządzie  Dróg  na  ten  temat  –  przebudowa  przepustu  będzie  przeprowadzona  w  terminie 
późniejszym. Dodał, że mimo to przekaże interpelację do Zarządu Dróg w Kętrzynie.

Wójt  Gminy – Ryszard Kozyra udzielił  następnie odpowiedzi  na interpelację  radnego Andrzeja 
Fedczaka w sprawie wykaszania poboczy na drodze Asuny – Duje. Powiedział, że w poniedziałek 
przekaże  sprawę  na  stanowisko.  Następnie  wyjaśnił  sprawę  wykaszania  trawy  w  sołectwach. 
Powiedział,  że  wprowadził  praktykę  –  w  utrzymanie  sołectw  angażują  się  sołtysi.  Póki  co  w 
sołectwach  jest  to  różnie  praktykowane.  We  wrześniu,  na  naradzie  z  sołtysami,  będzie  chciał 
kwestię tę ujednolicić.   Dodał,  że porozmawia  z panem Oraczem i panią Sołtys  jak  sytuacja 
wykaszania  wygląda  w  Asunach.  Szczegóły  wyjaśni  na  następnej  sesji.  Powiedział  także,  że 
podejmie działania, aby takich sytuacji nie było.   

Ad 12. Wolne wnioski i informacje.

Nie zgłoszono.
      
Ad 13. Wnioski mieszkańców.

Nie zgłoszono.
5



Ad 14. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie spraw 
różnych.

Radny Wiesław Gajdowski powiedział, że obecnie mamy „pylący” problem w Barcianach – topole, 
szczególnie na ul. Wiosennej, Warmińskiej, Młynowej, Nowej, obręb stawu, gdzie rosną topole. Jest 
to  dokuczliwe,  szczególnie  dla  osób  z  alergiami.  Zaproponował,  że  może  sprawdzić, w jakim 
obrębie drzewa te należą do Powiatu, a w jakim do Gminy. Zasugerował, aby zadziałać, po to żeby 
zmniejszyć efektywność działania topoli w przyszłym roku.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że jest trochę zadziwiona, bo topole od lat pylą. Jest obrończynią przyrody, harcerką i 
zasugerowała, aby drzew nie wycinać.

Radny Wiesław Gajdowski odpowiedział, że cierpliwość ma swoje granice.

Wójt  Gminy- Ryszard Kozyra  zabrał  głos  i  powiedział,  że  od strony prawnej  wycięcie  drzewa 
następuje na wniosek właściciela nieruchomości. Na wszystkie drzewa, które rosną na polach, a 
nieruchomość nie  jest  własnością  gminy,  decyzję o ich wycięciu wydaje Wójt,  po zasięgnięciu 
opinii  Regionalnej  Dyrekcji  Ochrony Środowiska.  W pozostałych  przypadkach  decyzje  wydaje 
Starosta. Dodał, że  aby podjąć czynności, musi być wniosek strony. Powiedział,  że dużo więcej 
drzew sadzimy niż wycinamy.   

Więcej spraw nie zgłoszono.
                                                                                                                                                               
Ad 15. Zakończenie obrad.     

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z wyczerpaniem 
porządku  obrad  XXXI  sesji  Rady  Gminy,  zamknęła  jej  posiedzenie  o  godz.  14.45,  dziękując 
wszystkim za udział.

      Przewodnicząca Rady Gminy

Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant: Emilia Aneta Żelichowska
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